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Interpellation till  
? 

 

 

Arrendeavtal rörande idrotts- och andra 

föreningsanläggningar 

 
Många idrottsföreningar har korta arrendeavtalen och anser detta vara stort problem. Det finns 
ner till ettåriga arrendeavtal. Detta kan medföra stora problem då det begränsar möjligheterna att 
planera verksamheten och utveckla anläggningarna. Hanteringen av bankärenden och 
bidragsansökningar försvåras. 
  
Många önskar längre kontraktstider. 
  
En förening etablerar sig oftast där man har sitt upptagningsområde och därför är det viktigt att 
man kan vara kvar och bedriva sin verksamhet på samma plats som etableringen skett. Det ger 
medlemmarna trygghet och föreningen kan i lugn och ro utveckla sin verksamhet i förhållande till 
omvärlden och medlemmarnas önskemål. Då ekonomin ofta styr föreningarnas verksamhet är 
det av största vikt att man vet kostnaderna på längre sikt och inte behöver fundera på eventuella 
förändringar inom en snar framtid.  
  

Varför har kommunen arrendeavtal med korta kontraktstider? 
  
Finns det tankar på att tillgodose önskemålen om längre kontraktstider? 
  
  

Jerry Hansson 
Vänsterpartiet 

 


